

Date: 04th February 2026

التاريخ: 04 فبراير 2026

H.E. Hamed Ahmed Ali
 Chief Executive Officer
 Dubai Financial Market
 Dubai – United Arab Emirates

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi
 chief Executive Officer
 Securities and Commodities Authority
 Abu Dhabi- United Arab Emirates

سعادة / حامد أحمد علي الموقر
 الرئيس التنفيذي
 سوق دبي المالي
 دبي – الإمارات العربية المتحدة

سعادة / وليد سعيد العوضي الموقر
 الرئيس التنفيذي
 هيئة الأوراق المالية والسلع
 أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification of Analysts' Meeting of ALEC Holdings PJSC

الموضوع : إخطار بانعقاد اجتماع المحللين لشركة أليك القابضة ش.م.ع

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to the above subject, please be informed that Investor Relations Department has decided to hold the Analysts' Conference of ALEC Holdings PJSC (the "Company") on **Thursday, 12th February 2026, at 16:00hrs**, to discuss the reviewed financial statements for the fourth quarter of 2025 and the financial year ended 31 December 2025.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه يرجى العلم بأن إدارة علاقات المستثمرين قررت عقد مؤتمر محللي شركة أليك القابضة ش.م.ع ("الشركة") يوم الخميس الموافق 12 فبراير 2026 في تمام الساعة الرابعة عصراً لمناقشة البيانات المالية المراجعة للربع الأخير من عام 2025 والسنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2025.

The presentation will be available on the Company's website on the day of the meeting at the following link:

<https://ir.alec.ae/ar/results-reports/financial-reports/>

وسيكون العرض التقديمي متاحاً على موقع الشركة في يوم الاجتماع:

<https://ir.alec.ae/ar/results-reports/financial-reports/>

This is for your information and necessary action.

هذا للعلم وعمل اللازم،

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،



John Joseph Deeb
 Chief Financial Officer

جون جوزيف ديب
 الرئيس التنفيذي للشؤون المالية

